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Vážení čtenáři, 
když v létě 2011 končila blokáda na Ptačím po-

toce, brodila jsem se mokrou trávou a prodírala 

lesy na krušnohorském horském plató. Smrčiny 

a rašeliniště tu vypadají hodně podobně, ale 

na rozdíl od Šumavy se zde ochrana přírody 

naštěstí prozatím vyvarovala větších politic- 

kých zásahů. Jak to dopadlo na Ptačím po-

toce, si můžete přečíst v článku Mojmíra Vlašína. 

Krušnohorská rašeliniště, Šumava i  mnoho 

dalších míst by na tom byly mnohem hůře, nebýt 

takzvaných naturových směrnic. Peripetie jejich 

českého uplatňování shrnuje Vlastimil Karlík.  

Ale snadno se může stát, že za několik let bude 

tato důležitá evropská legislativa seškrtána 

k nepoznání. Na přínosy směrnic i rizika spojená 

s jejich revizí, která právě probíhá, upozorňuje 

v rozhovoru Zdeněk Vermouzek. Revize vyvolala 

nebývalou vlnu zájmu lidí v celé Evropě. Je 

povzbudivé, že se statisíce lidí staví za ochranu 

své přírody. Další jí pomáhají vlastníma rukama 

i penězi. Máloco mne v tomto čísle potěšilo tak, 

jako článek Kamila Lisala. Přeji Vám krásné léto 

a prosím nezapomeňte i Vy připojit svůj hlas pro 

ochranu přírody na naturealert.eu.
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